
Milá akademická obec,

zaměstnankyní fakulty jsem od roku 2009 a za tu dobu jsem dozrávala a změnila své názory téměř 
na všechno dokonce i na to, že bych chtěla kandidovat do Akademického senátu. Nezastavitelný 
upgrade uvažování o umění, studentstvu, metodách výuky, o sobě a o celé dnešní době mě dovedl 
až ke kandidatuře. Téma duševního zdraví jak studentstva tak pedagožstva bude myslím na FaVU 
aktuálním tématem v nastávajících 3 let a tomuto tématu bych se ráda věnovala. 

– V této oblasti vidím potřebu a práci na prevenci. Budování bezpečí je cesta udržitelného 
tvůrčího procesu. Neopomenutelné je také předcházení možného patologického jednáním 
nebo dokonce tragédii. 

– S tématem souvisí blahodárný rozvoj uživatelů fakulty. Adekvátní finanční ohodnocení za 
odvedenou práci.

– Vytváření nových nebo rozšiřování a zlepšování odborných pracovišť přístupných všem. 
Dílny, které mají pomáhat tvorbě jsou nyní fyzicky nedosažitelné a jsou i personálně 
nedostatečně zastoupené. Z toho plyne frustrovanost na obou stranách. 

– Zdravé prostory a technické vybavení pro druhotné využívání materiálů
– Inkluze, uvedení do běžné praxe 
– Zaměření se na důvody outsiderů
– Vzdělávání zaměstnakyň a zaměstnanců fakulty v oblastech psychologie a pedagogiky. 
– Podpora dialogů a naslouchání 
– Podpora budování kultury pozitivní zpětné vazby

Vnímám, že FaVU v posledních letech udělala velký pokrok a já jsem ráda, že jsem její součástí!
Ocením, když mě budete volit. 

Karolina Raimund
v Brně 18.2.2024

 


